
27/04-2019. 

Kl 13:00.   

GENERALFORSAMLING BØRKOP DART.  

  
Tilstede er:   28 medlemmer 

  

Bestyrelse 

Lars P, Kaj, Bettina, Anders & Nch.  

Medlemmer   

Hanne, Gitte , Maya, Lene, Claus, Linda, Tk, Anne, Nick, Tommy, Dorthe D, Dorte J, Bjarne, Lone, Kjeld, Camilla, Martin, Flemming, Oliver, Benjamin, 

Jannie, Johnny, Michelle, Knald,  

 

Dirigent:  Linda. 

Referent:  Maya.  

 

1. Bestyrelsens beretning.    

Kaj takker for den store opbakning medlemmerne har givet i løbet af det forgående år. Både til stævner og til hverdag.  

Vi er pt. 54 medlemmer. Dvs. at der er en ledig plads tilbage som det er nu.  

Kaj beretter om kommende planer hvad angår vedligeholdelse af klubben både indvendig og udvendig.     

 

 

2. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse og fremlæggelse af budget for kommende år.    

Nch beretter at Birthe har godkendt regnskabet og at regnskabet ser godt og sundt ud.   

Nch fortæller at det kører upåklageligt efter vi har fået kasseapparat.   

Nch beder om at medlemmer af klubben, fremadrettet når man betaler kontingent betaler via. Bankoverførsel og ikke via. Mobil Pay.  

 

3. Fastsættelse af kontingent.  

Uændret. (KR 100) 

4. Indkommende forslag.  

Kaj læser bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer op da det ikke er alle der har fået læst papirerne, der har lagt i baren.   

Vedtægtsændringerne bliver vedtaget ved afstemning. 

Valg af bestyrelsesmedlemmer på valg: Næstformand og kassere.   

Nch ønsker at fortsætte. Ingen indvendinger imod dette.    

Anders bliver valgt ind i bestyrelsen. 

  

5. Valg af to suppleanter.   

Anne og Flemming bliver valgt som suppleanter  

Anne 1 Suppleant.  

Flemming 2 Suppleant.  

6. Revisor og revisorsuppleant.   

Nch fortæller at Lisbeth gerne vil køre regnskabet resten af året ud.   

Tak til Lisbeth for det arbejde hun gør med regnskabet.  

 

7. Eventuelt   

 Valg af arbejdsweekend bliver den 18/5-2019. Tidspunkt & program kommer senere.  

 Knald spørg om der er mulighed for at vi kan få en ståldart skive op i den nye tilbygning.   

Det bliver besluttet at der bliver hængt en ståldart skive op i den nye tilbygning, i første omgang til træning.  

 Nch fortæller at det efter næste bestyrelsesmøde MÅSKE bliver muligt at medlemmer af klubben kan komme med forslag til 

eventuelle ture ud af huset. Som fx teambuilding eller andet. Dette kan være en mulighed da økonomien er god. Forslag skal 

smides i postkassen da bestyrelsen ikke kan huske alt hvad der bliver forslået og spurgt om.  

 Der bliver forslået om man kunne arrangere noget træning i klubben. Til dette kan man smide lidt mere præcise forslag i 

postkassen.   

 

 

Den nye bestyrelse består af:   

Formand, Kaj Kromann. 

Næstformand, Lars Pedersen.  

Kasserer, Niels Christian Hedensted.  

Sekretær, Bettina Hedensted.   

Menigt medlem, Anders Karlskov Jørgensen.   

 


